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Spørgsmål
”Har ministeren på noget tidspunkt under forløbet selv haft kontakt til personer i
Goldman Sachs – og i givet fald under hvilke omstændigheder?”

Svar
Som oplyst i svar på spørgsmål nr. 95 (B 30 - § 7) af 13. januar 2014 har finansmi-
nisteren ved to lejligheder – senest i maj 2013 – afholdt uformelle møder med en 
repræsentant for Goldman Sachs International, hvor bl.a. den generelle økonomi-
ske situation og tilstanden på de finansielle markeder har været drøftet.

Finansministeren har derudover deltaget i konferencer, seminarer og lignende, 
hvor der har eller kan have været deltagere fra Goldman Sachs.

Finansministeren har ved ingen af de ovennævnte lejligheder drøftet spørgsmål 
med relation til DONG Energy med personer fra Goldman Sachs.

Med venlig hilsen

Bjarne Corydon
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